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Na wniosek i prośbę mieszkańców składam interpelację w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta na rok 2025, na 

modernizację ulic św. Mateusza i św. Jadwigi. 

Wyżej wymienione ulice są w złym stanie technicznym. Brak chodników i  

stojąca woda na drodze, po zbyt ulewnych opadach deszczu, uniemożliwia 

mieszkańcom swobodne poruszanie się zarówno pieszo, jak i pojazdem 

mechanicznym. 

Dlatego uważam za zasadne wyremontowanie ulic św. Mateusza i św. 

Jadwigi, ponieważ przyczyni się to do poprawy bezpieczeństwa i jakości życia 

mieszkańców. 
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